
V bogatem dnevnem redu 5. seje
skupščine samoupravne stanovanjske
skupnosti Bežigrad so delegati največ
pozornosti posvetili trem točkam: po-

. ročilu o delu odbora za gradnjo sose-
ske BS—3, predlogu odloka o minimal-
nlh tehničnih in drugih normativlh za
vzdrževanje stanovanjskih hlš In poslov-
nlh prostorov v. stanovanjsldh hišah ter
predlogu o plačevanju prisperkov etaž-
nih lastnikov.

Po obširni razpravl o gradnjl soseske
BS—3 so delegati zavzeli stališče o pre-
no$u investitorstva na Gipposs ob po-
goju, da stanovanjska skupnost dobl
pravico do celotnega nadzora in da
ima predkupno pravlco. Menill so tudi,
da bosta morali občlna in stanovanjska
skupnost pritegnitl ostale samoupravne
interesne skupnosti k financiranfu spre-
mljajočih objektov — torej šol, vrtcev
in podobnih objektov, medtem ko naj
Gipposs sam financfra gradnjo trgovin,
poslovnih In drujrih prostorov in fih ka-
sneje proda. S tem bo cena za te pro-

pravljali o predlogu odloka o minimal-
nih tehničnih in drugih normativib za
vzdrževanje stanovanjskih hlš in posjov
nih prostorov, kl govori o lnvesticij-
skem vzdrževanju, tekočem vzdrževanju
in strošklh upravljanja. V tem pravilni-
ku je določena doba trajanja elementov
stanovanjske opreme, kl Je po mnenju
delegatov zlastl za nekatere elemente
pretlrana in bi jo bilo treba precej
skrajšatl ter s tem spravlti v realne ok-
vire. Obenem so sl blli enotni, da Je ne-
srruselno zdaj kar na hitro sprejemati
odloke za vsako občlno posebej, saj ve-
Ija zaenkrat še mestnl odlok, ki Je sko-
raj ldentičen s predlogom, kl so ga ob-
ravnavall. Zato bi bilo bolje obdržati
mestni odlok in v dalJSem času teme-
ljlto prlpravlti nov predlog tega zelo
pomembnega t>dloka.

Samoupravna stanovanjska skupnost
Ljubljana je razpisala že drugi natečaj
za posojila organizacijam zdmženega
dela In delavcem za nakup oziroma zi-
davo stanovanj, v katerem Je predvide-
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S skupščine samoupravne stanovanjske skupnosti

store seveda izlodena ix cene kvadratne-
ga metra stanovanjske površine.

Delegati samoupravne stanovanjske
skupnosti so v razpravi Se enkrat pod-
črtali, da bo pri nadzoru gradnje sose-
ske treba Imeti pred očmi predvsem
funkcionalnost in kar najboljšo izkori-
ščenost vseh prostorov — gre za to, da
bodo prebivalci v naselju zadovoljni.

Praksa je tndi pokazala, da so na-
vadno težave pri dogovarjanju z etaž-
nimi lastniki, zlasti kar se tiče raznih
prispevknv — zato bodo poskušall zbra-
ti etažae lastnike v pasamcmtte starbsh,
pri sklepanju kupoprodajnlh pogodb pa
bo določilo, da se morajo etažni lastnl-
ki vključevati v hišnm samouprava —
torej v drto hfŠBih sveto*.

Inženiring se bo razen nadzora pre-
nesel na Glpposs, vendar bo bežigraj-
ska stanovanjska skupnosl predlagala,
naj se za vse ljubljanske skupnosti čim-
prej organizlra enoten lnženlring, kl bl
bll lahko prlključen Staninvestu. S po-
enotenjem bi lahko sedaj razdrobljene
organizacije delale mnosro bolj učlnkovi-
to, precej pa bi se znižall tudl stroškl.

V nadaljevanju seje so delegati raz-

nlb za razdelitev kar 70 milijonov dinar-
Jev. Vsota Je nedvomno precejšnja, ven-
dar ne more dosti koristiti, saj v Ljub-
Ljani BI več na voljo stanovanj — torej
sredstev v ta namen ne bo moč pora-
biti. 'Zato so delegati meniU, naj raje
odobrijo dodatne kredite delovnim or-
ganizacjjam in etažnlm lastolkom, ki jlb
je najbolj prizadela bitra rast cene kva-
dratnega metra stanovanjske površine,
saj bodo le tako lahko dogradili stano-
vanjske soseske, v katerih lmajo ti re-
zervirana stanovanja. Obenetn pa bo
brikme trebs dVignfff odstotek odobre-
nega posojila.

brtršai odbor stanovanjske skupnoMi
je ie razpr3\'ljal o odloku o višini pla-
čevanja prfspevkov, ki jlh je lastnik
stanovanja kot posameznega dela sta-
novanjske hiše dolžan plafevati za krit-
je stroškov Investicijskega in tekočega
vzdrževanja, revitalizacijo In upravlja-
nja. Tudi delegatl so menili, da je prav,
da se etažnl lastniki člmprej izenačijo
z ostaliml prebivalci v stanovanjskih
hišab in prispevajo del sredstev za krlt-
Je vseh stroškov, razen amortizacije.
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